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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 18. 4. 2016  v 

RKD  v Sučanoch. 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu 

3.   Mgr. Lenka Orelová               -   hlavná kontrolórka obce 

P o s l a n c i :    

- viď prezenčná listina 
 

Ostatní prítomní: 

1.  Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička 

 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

5. Správy o činnosti OHZ a OP a správa o bezpečnostnej situácii v obci Sučany /OO PZ 

Sučany/ za rok 2015 

6. Zrušenie VZN Obce Sučany č. 1/2014 o obecnej polícií 

7. Správy z vykonaných kontrol 

8. Záverečný účet obce za rok  2015 vrátane použitia prebytku hospodárenia 

9. Dodatok Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších 

osôb  

10. Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti a referátu životného prostredia 

o činnosti v obci za rok 2015 

11. Správa o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2015 

12. Schvaľovanie poradovníka na byty. 

13. Dotácie pre CVČ, športové organizácie a evanjelickú cirkev 

14. Informácia o PHSR  

15. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce  

16. Správy o činností komisií 

17. Rôzne 

18. Interpelácie 

19. Záver 

 

1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 

obecného zastupiteľstva.  
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Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 

boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 

web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   

 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  Ing. Vladimír Bulej, PhD., Martin Rybár 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení – Ing. Vladimír Bulej, PhD., Martin 

Rybár 

 

Za: 6 /Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, p. Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. 

Ján Adamovský, Ing. Peter Belica/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

Neprítomní: 4 / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 

Róbert Kováč/ 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení – Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika 

Ďaďová 

Za: 7 /p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, Ing. Vladimír Bulej PhD., Bc. 

Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 /JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 

Róbert Kováč/ 

  

3. S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia.  

 

Hlasovanie - za schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 

 

Za : 7 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  Mgr. 

Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 

Róbert Kováč/ 

  

 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

 

Prednosta oboznámil poslancov, že uznesenia z posledných zasadnutí OcZ sú všetky splnené 

a všetky sa priebežne plnili.  

Hlasovanie – za berie na vedomie správu o plnení uznesení OcZ 
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Za : 7 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  Mgr. 

Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 

Róbert Kováč/ 

 

5. Správa  o bezpečnostnej situácií v obci v roku 2015 /OO PZ/, správa o činnosti DHZO 

za rok 2015, správa o činnosti OP za rok 2015   

 

Starosta na zasadnutí Obecného zastupiteľstva privítal riaditeľa Obvodného oddelenia 

Policajného zboru v Sučanoch p. Gallu aby podal správu o bezpečnostnej situácií v obci za 

uplynulé obdobie. Správa bola preposlaná všetkým poslancom. 

p. Gallo zhodnotil činnosť polície v obci, celková kriminálna činnosť v obci sa znížila. V roku 

2015 závažné trestné činy neboli. Vyzdvihol veľmi dobrú spoluprácu s DHZO pri 

zabezpečovaní činnosti zboru,  oveľa horšia je spolupráca z obecnou políciou, nakoľko jeden 

obecný policajt nemá význam.  

Mgr. Róbert Kováč príchod o 15,20 hod.  

Diskusia:  

Ing. Peter Belica – dotaz či 18 členov štátnej polície je dostačujúci na celý obvod, či sa nebude 

navyšovať stav 

p. Gallo odpovedal, že v skutočnosti sa činnosť obvodu zabezpečuje s 13 členmi štátnej polície, 

je podstav ale sú problémy s novými členmi, nie je už taký veľký záujem o prácu policajtov, 

jednak sú  vysoké nároky na členov.  

Ing. Eva Bencová príchod 15,25 hod.  

Martin Rybár – súčinnosť štátnej a obecnej polície, aká bola spolupráca  

p. Gallo – nie je prevádzané nahlasovanie obecnej polícii, hlavne jeden člen nie je scopný 

zabezpečiť činnosť obecnej polície 

Taktická poznámka: Ing. Ján Jamriška – pri 13 členoch štátnej polície ako je možné, že sa dá 

zostaviť len jedna hladka 

p. Gallo – nepustí fond pracovnej doby. Zhodnotil konanie minuloročného Turiec Festu, ktorý 

bol usporiadateľmi zle zvládnutý a požiadal, že v roku 2016 sa musí pri jeho organizovaní 

spolupracovať so štátnou políciou, ihrisko nespĺňa bezpečnostné podmienky na konanie takejto 

akcie.  Taktiež požiadal obec o odstránenie prerastených briez pri ich útvare, problém s peľom, 

potreby zabezpečiť výrub a nasadenie nových menších stromov.  

Ing. Eva Bencová – TuriecFest – prvý ročník , tento rok sa povoľuje pobyt na ihrisku až do 

rána. 

Starosta pripomenul, že toto je jediný vhodný priestor , ktorý vyhovuje. 

 

Peter Slobodník oboznámil poslancov so správou o činnosti DHZO za rok 2015. Správa bola 

doručená poslancom.  

Diskusia:  Ing. Eva Bencová -  dotaz, či sa výjazdy hasičov mimo Sučian preplácajú 

Peter Slobodník – výjazdy sú preplácané formou príspevku  /asi 3 500,- € ročne/ a výjazdy 

IVECA  mimo Sučian sa hradia z financií združenia /Dobrovoľný hasičský zbor/.  Zabezpečuje 

sa protipožiarna ochrana  podľa zmluvy až po Kraľovany a Lipovec cez 112 bezodplatne.  

Martin Rybár – ak sa na niečo zaviazala obec, a akého dôvodu to platia dobrovoľný hasiči 

Peter Slobodník – hasiči dostali z obce na základe zmluvy plošinu PP20, ktorú bolo potrebné 

opraviť/obec nemala financie/ a z práce s touto plošinou sú hradené náklady na výjazdy, taktiež 

na základe zmluvy sa používa na práce pre obec /zvýhodnená cena/.  
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MUDr. Iveta Trnovská , MPH. príchod o 15,40 hod.  

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – je potrebné financovať náklady na výjazdy z obecných peňazí 

Martin Rybár – funguje to dobre, nie je potrebné niečo meniť 

Správa o činnosti Obecnej polície za rok 2015 bola poslancom taktiež zaslaná.  

Diskusia: nikto na neprihlásil 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie  

a/ správu o bezpečnostnej situácií v obci v roku 2015 /OO PZ/,  

b/ správu o činnosti DHZO za rok 2015,   

c/ správu o činnosti OP za rok 2015,    

 

Za : 10 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica/ 

 

 

6. Návrh VZN Obce Sučany č. 1/2016  o zrušení Obecnej polície  

Starosta predniesol návrh na odvolanie  náčelníka Obecnej polície kpt. Bc. Jána Čičerina 

z funkcie. Je to potrebné z dôvodu navrhnutého VZN o zrušení obecnej polície. 

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za odvolanie náčelníka  Obecnej polície kpt. Bc. Jána  Čičerina  

  

Za : 8 / Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD.,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter 

Belica/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 / Jaroslav Makovník, Ing.  Peter Belica/  

Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/ 

 

 

Návrh VZN o zrušení obecnej polície 

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč – komisia verejného poriadku VZN prerokovala, v súčasnej 

dobe Obecná polícia s jedným pracovníkom je neefektívna  

 

Hlasovanie  - za schválenie VZN obce Sučany č. 1/2016 o zrušení obecnej polície 

  

Za : 6 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD., MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 /Jaroslav Makovník, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský/ 

Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica/ 

7. Správa o kontrolnej činnosti HK  

 

Hlavná kontrolórka podala správy z kontrol za rok 2016, tieto boli poslancom zaslané mailom 
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a mohli sa s nimi oboznámiť. 

 

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč – je potrebné nafotiť všetky tabuľky, ktoré boli namontované, 

aby bol doklad, že namontované boli 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH. – kamery, ktoré sa točia o 3600, ako je zabezpečený súkromný 

sektor 

Peter Slobodník – otáča sa mimo súkromný sektor, toto miesto sa nenatáča, je tam výsek, 

nastavuje ich len správca a záznamy sa automaticky vymazávajú po dvoch týždňoch 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných 

kontrol 

Správu č. 03/2016 z kontroly plnenia opatrení z vykonaných kontrol, Správu č. 04/2016 

z kontroly vykonávania predbežnej finančnej kontroly a Správu č. 05/2016 z kontroly 

zákonnosti prevádzkovania kamerového systému. 

Za : 10 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica/ 

 

8. Záverečný účet obce za rok 2015 vrátane použitia prebytku hospodárenia 

 

Starosta obce oboznámil poslancov so Záverečným účtom obce za rok 2015, ktorý má 

predpísaný tvar, obsahuje čerpanie rozpočtu, tvorbu rezervného fondu, hodnotenie 

programového rozpočtu.  

Súčasťou je aj Správa nezávislého audítora k IUZ za rok 2015 a Stanovisko HK k záverečnému 

účtu.  

Mgr. Lenka Orelová predniesla svoje Stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2015. Uviedla 

že rozpočet bol  zostavený podľa metodiky a výsledok hospodárenia obce za rok 2015 bol veľmi 

dobrý. Problémom sú vysoké pohľadávky obce, hlavne z dane z nehnuteľnosti / Prefa, 

Agromajetok a nová nástupnícka firma po Prefe/. Odporúča schváliť Záverečný účet bez 

výhrad . 

Mgr. Eva Belicová – pohľadávky čo sa týka Prefy, sú veľmi ťažko vymožiteľné, pretože sú tam 

veľmi vysoké záväzky 

Diskusia: Martin Rybár – aký je podiel obce a iných dlžníkov voči Prefe 

Mgr. Eva Belicová – náš dlh môže byť asi vo výške 5%, ale sú tam oveľa väčší veritelia hlavne 

banky a sú tam vytvorené vecné bremena na nehnuteľnosti. 

Ing. Eva Bencová – programový rozpočet , pripomienky k počtom aktivačných pracovníkov, 

sú tam určité chyby, potreba zmeniť štruktúru celkovej formy programového rozpočtu 

Veľký nárast nákladov na likvidáciu odpadu. 

Starosta informoval, že určité položky v programovom rozpočte, hlavne rok 2014 je 

zmätočný/určité informácie sú chybné/, musí sa vychádzať z roku  2015. 

Bc. Ján Adamovský – zabezpečiť zber prepáleného oleja z domácnosti 

  

 

Hlasovanie - za schválenie  

a/ Záverečný účet obce Sučany za rok 2015 a  celoročné  hospodárenie  obce za rok 2015 bez 

výhrad 
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b/ výsledok hospodárenia obce za rok 2015 v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  t.j. z bežného a kapitálového 

rozpočtu  -  prebytok vo výške 234 088,51 € a po odpočítaní účelových prostriedkov zo 

štátneho rozpočtu vo výške 225 988,51 € 

c/ celkový prebytok  rozpočtového hospodárenia zistený v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  vo výške 267 721,81 € 

d/ odvod do rezervného fondu obce z celkového prebytku hospodárenia v zmysle § 15 ods. 4 

zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 248 076,96 € 

e/ použitie rezervného fondu vo výške 240.000,- € na kapitálové výdavky v roku 2016 a to : 

prípravná a projektová dokumentácia 10.000,- €, - územný plán 7.500,- €, - rekonštrukcia 

nájomných bytov (ul. Pri Váhu) 50.000,- €, - rekonštrukcia ciest a chodníkov 100.000,- €, 

- detské ihrisko 5.500,- €, - rekonštrukcia verejného osvetlenia 52.000,- €,  rekonštrukcia 

okien v materskej škole 15.000,- € 

-  za berie na vedomie 

 

a/ Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

b/ Správu nezávislého audítora 

 

Za : 10 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica/ 

 

9. Dodatok č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva 

v Sučanoch a ďalších osôb /zvýšenie odmien členom spevokolu/ 

Starosta oboznámil prítomných s návrhom dodatku č. 3 o odmeňovaní členov spevokolu pri 

konaní sa občianskeho pohrebu, zmena je z 3,50 € na 5,- € najviac 8 členom spevokolu. 

Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská, MPH. – dotaz, či obec  má vlastný spevokol 

Mgr. Veronika Ďaďová – obec nemá obecný spevokol, vždy sa volajú v prípade potreby ženy 

a tie potom spievajú, maximálne je to 8 členov, organista 

Ing. Bencová – vždy sa oslovujú speváčky, vždy len podľa potreby 

Martin Rybár – ekonomická komisia odporúča Dodatok č. 3 schváliť 

 

Hlasovanie – za schválenie Dodatok č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného 

zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb  

Za : 10 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica/ 
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10. Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti a referátu životného prostredia 

o činnosti v obci za rok 2015 

 

Starosta predniesol správu o činnosti stavebného referátu, správa bola poslaná poslancom, 

hlavne zhodnotil činnosť Spoločného stavebného úradu. Oboznámil s prácou na novom 

Územnom pláne Obce Sučany.  

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti a 

referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2015 

 

Za : 10 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica/ 

 

11. Správa o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2015 

 

Starosta oboznámil aj o správe o odpadoch za rok 2015, správa bolo preposlaná všetkým 

poslancom.  

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za berie na vedomie Správu o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za 

rok 2015 

 

Za : 10 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica/ 

 

12. Schvaľovanie poradovníka na byty 

 

Starosta oboznámil poslancov a nasledujúcim bodom programu a to s predĺžením nájmov na 

byty a schválenie poradovníka na pridelenie bytov  

MUDr. Iveta Trnovská – poradovníky na byty aj predĺženie zmlúv na byty bolo prerokované 

v soc. komisií, niektoré žiadosti nesplnili podmienky a preto boli vyradené. Komisia odporúča 

predložený návrh schváliť 

Poznámka: Ing. Bencová – kúpa budovy Psych. liečebne bola dobrá investícia, nakoľko je 

záujem o nové byty 

Starosta informoval poslancov, že vyzval firmy v priemyselnej zóne, aby informovali 

zamestnancov o možnosti podania si žiadosti o pridelenie bytu 

 

Hlasovanie – za predĺženie zmlúv nájomných bytov: 

- jednoizbové byty na Ul. Tehelná č. 5,7,9,11 na obdobie jedného roka do 30. 9. 2017  

týmto nájomcom: 

Rastislav Chabada 
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Renáta Hanuliaková 

Emil Facuna 

Lenka Orelová 

Renáta Farkašová 

Alžbeta Šalagová 

Magdaléna Václaviková 

- poradovník náhradníkov na trojizbové nájomné byty na Ul. Tehelná 5,7,9 a 11 

1/ Michaela Miháliková, Ul. Tehelná 9, Sučany  

2/ Peter Adamec, Ul. Hodžova 8, Sučany 

3/ Milan Boga, Ul. Š. Nahálku, Martin 

- poradovník náhradníkov na jednoizbové nájomné byty na Ul. Tehelná 5,7,9 a 11 

1/ Jozef Makovník, Obec Sučany 

2/ Michaela Miháliková, Ul. Tehelná 9, Sučany 

3/ Milan Boga, Ul. Š. Nahálku, Martin 

4/ Katarína Václavíková, Turčianske Kľačany 

 

13. Dotácie pre CVČ, športové organizácie a evanjelickú cirkev 

 

Ďalším bodom bolo prerokovanie schválenia dotácií pre športové kluby a ECAV. Návrhy boli 

prerokované v ekonomickej komisií, zvyšuje sa návrh na výšku dotácie pre Kolkársky oddiel, 

nakoľko budú hrať Inter ligu, navýšenie je adekvátne na potreby klubu. Navrhnutá bola aj 

dotácia pre BCAV vo výške 500,- € na výmenu lustrov v kostole. Prerokované v komisiách boli 

aj dotácie pre jednotlivé CVČ  v zmysle VZN o poskytovaní dotácií.  

Diskusia: 

Martin Rybár – ekonomická komisia jednotlivé dotácie prerokovala a odporúča OcZ ich 

schváliť 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. –  na jednaní dohodnuté, že čerpanie dotácií bude v pôvodnom 

rozdelení  

Príchod JUDr. Peter Belica - 17,00 hod.   

Hlasovanie – za  schválenie  poskytnutia dotácie z rozpočtu obce nasledovným 

športovým klubom a ECAV Sučany: 

- FO Tatran Sučany vo výške 6.250 € na činnosť FO /doprava, bežná údržba futbalového 

ihriska, odmeny trénerom a rozhodcom, bežná údržba a nákup športového výstroja ap./ 

- Kolkársky klub Tatran Sučany vo výške 1.500 € na úhradu cestovných nákladov  

súvisiacich s činnosťou klubu 

- Klub sučianskych turistov Sučany vo výške 400 € na údržbu turistického chodníka na  

Kriváň, údržba chaty Vendovka a turistickej základne, dokončenie vrcholového stĺpa na  

Kriváň 

- Skialpinistický klub Sučany vo výške 500 € na zabezpečenie memoriálu Jána Doboša 

- Športový krúžok Sučany vo výške 150 € na uhradenie dopravných nákladov súvisiacich s  

činnosťou krúžku 

-  Volejbalový klub Tatran Sučany vo výške 200 € na uhradenie nákladov na prenájom  

telocvične v ZŠ Sučany 

- TJ Tatran Sučany /STO/ vo výške 150€ na zabezpečenie súťaže „O pohár starostu obce“ a 

náklady súvisiace s prácu s mládežou 

- ECAV Sučany vo výške 500,- € na výmenu lustrov v kostole, 

ako aj jednotlivým CVČ na zabezpečenie ich činnosti nasledovne: 

- Centrum voľného času, Ul. A. Kmeťa 22 Martin vo výške 1 575,-€ 

- Súkromné centrum voľného času JUNIORKLUB Martin vo výške 765,-€ 
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- Centrum voľného času DOMINO Vrútky vo výške 1980,-€ 

- Občianske združenie Centrum environmentálnej výchovy Turiec Martin vo výške 3 

360,- € 

-  Súkromné centrum voľného času TK DEEP Martin vo výške 2 220,-€ 

-  ZŠ s MŠ Antona Bernoláka v Martine vo výške 585,-€ 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

Starosta navrhol zmenu programu, zameniť bod č. 14. Informácia o PHSR a bod č. 15. Prevody 

a prenájmy nehnuteľného majetku obce. 

 

Hlasovanie – za schválenie zmeny programu 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

 

14. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce 

 

Starosta oboznámil poslancov s požiadavkou SPF o prehlásenie, že miestna komunikácia na 

pozemku C KN 2119/7 bola vybudovaná v 50-tich rokoch z finančných prostriedkov štátu., 

jedná sa o ulicu Mierovú. 

Ing. Bencová – stavebná komisia odporúča uvedené prehlásenie schváliť 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie – za prehlásenie, že  na pozemku C KN 2119/7, 

komunikácia, vybudovaná v 50-tych rokoch z finančných prostriedkov štátu – druh 

zastavané plochy a nádvoria, výmera 40 m2, zapísaného na liste vlastníctva 2401 

katastrálne územie Sučany je miestna ul. Mierová 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

Starosta požiadal v závislosti s jednaním so Slovenským pozemkovým pozemkov o schválenie 

poverenia jednať s SPF o pozemkoch.  

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia odporúča poverenie schváliť 
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Diskusia: JUDr. Peter Belica – pripomienkoval zmeniť znenie  schvaľovaného uznesenia  

Starosta – uvedené znenie uznesenia si vyžaduje Slovenský pozemkový fond 

 

Hlasovanie – za schválenie poverenia starostu zastupovať obec pred Slovenským 

pozemkovým fondom Bratislava pri prevode podielu pozemku od  neznámeho vlastníka 

na obec Sučany – pozemok C KN 1092 o výmere 482 m2, druh pozemku zastavané 

plochy a nádvoria zapísaný na LV 279 katastrálne územie Sučany. Zároveň schvaľuje 

zámer prevodu tohto pozemku na obec Sučany. Kúpna cena bude schválená OZ po 

predložení návrhu Slovenským pozemkovým fondom Bratislava  (spoločný dvor na ulici 

29. augusta). 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

Podobný prípad je aj poverenie starostu na jednanie s SPF o pozemkoch pri obecnom úrade 

a o bezodplatnom prevode pozemku.  

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie poverenia starostu zastupovať obec pred SPF Bratislava pri 

prevode podielu od neznámych vlastníkov na obec Sučany pozemok C KN 824 o výmere 

27 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria zapísaný na LV 378 katastrálne 

územie Sučany. Zároveň schvaľuje zámer prevodu tohto pozemku na obec Sučany. 

Kúpna cena bude schválená OZ po predložení návrhu SPF Bratislava (pozemok sa 

nachádza pri obecnom úrade) 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

Starosta informoval taktiež o prevode majetku od SPZ a to pri  COOP Jednote, je to obdobný 

prípad ako predchádzajúce. 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie – za poverenie starostu zastupovať obec pred SPF Bratislava pri prevode 

nasledovných nehnuteľností od neznámych vlastníkov na obec Sučany –pozemok C KN 

538/1 o výmere 268 m2 , druh pozemku zastavané plochy a nádvoria a 538/3 o výmere 

472 m2zapísané na LV 3415 katastrálne územie Sučany. Zároveň schvaľuje zámer 

prevodu tohto pozemku na obec Sučany. Kúpna cena bude schválená OZ po predložení 

návrhu SPF Bratislava (pozemok sa nachádza za obchodom Jednota).  

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

Starosta taktiež informoval o potrebe schválenia prevodu pozemku od SPF – stĺp verejného 

osvetlenia pri bytovkách na ul. Pri Váhu. 

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie bezodplatného prevodu pozemku C KN 1708/19 katastrálne 

územie Sučany o výmere 347 m2 druh pozemku ostatné plochy, zapísaný na LV 4310 na 

obec Sučany od Slovenského pozemkového fondu Bratislava (ďalej len SPF Bratislava). 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

Starosta informoval aj o žiadosti o odkúpenie pozemku parcelné číslo KN 2100/32 katastrálne 

územie Sučany pod existujúcou garážou p. Vladimír Kutlíka a manželky Nadežda Kutlíkovej. 

Jedná sa o  odpredaj pozemku  pod existujúcou garážou súpisné číslo 1560, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria, zapísaný na liste vlastníctva číslo 1881 vo vlastníctve obce Sučany. 

Cena za 1m2 bude 10 € (tak ako pri odpredajoch iným vlastníkom v podobných prípadoch). 

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia odporúča 

Martin Rybár – ekonomická komisia odporúča 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

 Hlasovanie – za schválenie predaja pozemku parcelné číslo C KN 2100/32 katastrálne 

územie Sučany, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, zapísaný na liste 

vlastníctva číslo 1881 o výmere 20 m2 vo vlastníctve obce Sučany pod existujúcou 

garážou č. súp. 1560 vo vlastníctve žiadateľov p. Vladimírovi Kutlíkovi a manželke 

Nadežde Kutlíkovej, Osloboditeľov 986/6, Sučany v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zákona 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, cena za 1 m2 je 10,- €, t.j. za 

celý pozemok 200,-€ 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

15. Informácia o PHSR 

 

Starosta privítal p. Zacharidesa.  

Mgr.  Zacharides informoval poslancov s prácami na PHSR,  celkové PHDR ma päť častí, 

spracované sú tri časti, prechádza sa na programovú časť, realizačná a potom sa napočíta 

finančná časť programu.  
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Diskusia: Ing. Eva Bencová – požiadať predsedov komisií, ak majú ešte požiadavky aby ich 

predložili na spracovanie 

Hlasovanie – za berie na vedomie  informáciu o aktuálnom stave vypracovávania PHSR 

obce Sučany 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

Verejnosť : 

p. Vydrová oboznámila poslancov so svojou žiadosťou na odkúpenie obecného pozemku na 

ulici SNP / pri dome p. Babčovej. 

Starosta informoval, že sa jedná o pozemok o rozlohe asi 950 m2. Musí sa vychádzať pri jeho 

odpredaji zo zákona o majetku obcí , musí sa rozhodnúť či pôjde o priamy predaj alebo dražbu, 

Ekonomická komisia navrhla dať vypracovať znalecký posudok a potom sa bude určovať forma 

predaja v zmysle zákona o majetku obcí.  

p. Michalková vystúpila ako zástupca záhradkárskej osady Biele brehy a požiadala obec 

o pomoc pri oprave prístupovej cesty do osady.  

Starosta odpovedal, že osada bola vybudovaná v socializme a obec nie je vlastníkom týchto 

pozemkov, keď sa osada zakladala museli byť vysporiadané vlastnícke pomery, cesty museli 

byť skolaudované.  

Musí sa rokovať s Ministerstvom obrany, požiadať ich o možnosť opravy cesty, 

v záhradkárskej osade o oprave sa musia dohodnúť len medzi sebou.  

Mgr. Belicová ak sa spraví dohoda, môže sa dohodnúť v zmluve o užívaní aj vecné bremeno.  

 

16. Správa o činnosti komisií 

 

Mgr. Veronika Ďaďová – podala správu o činnosti kultúrnej komisie a taktiež o akciách, ktoré 

ich ešte čakajú.  

JUDr. Peter Belica – podal informáciu z komisie ochrany verejného poriadku 

 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – podala informáciu o činnosti sociálnej komisie. Vyslovila  

požiadavku na školskú radu o zaistenie vybavenia ŠKD zo školného detí v klube. Zabezpečiť 

zníženia záškoláctva u detí, zabezpečiť špeciálnych pedagógov, preverovať zdravotný stav detí, 

aby sa znížil počet vymeškaných hodín detí v škole.  

Mgr. Róbert Kovač – rodičia zneužívajú výhodu ospravedlnenia detí v škole 

Ing. Peter Belica – musí nastúpiť kontrola aj lekára, musí skontrolovať, či všetky nemoci sú 

oprávnené, 

Ing. Eva Bencová – správa o činnosti stavebnej komisie, rokovala o výstavbe tribúny na 

futbalovom ihrisku, o rekonštrukcii verejného osvetlenia. Ktorá bude prebiehať postupne. 

Starosta informoval o výstavbe tribúny , táto bude mať 200 miest, budú to drevené lavice, 

celkový náklad predstavuje asi 20 000,- €/ bude vystavený na ňu aj certifikát/. Na rekonštrukciu 

verejného osvetlenia, ak bude potrebný úver, musí rozhodnúť obecné zastupiteľstvo na svojom 

zasadnutí v júni, pretože úver musí byť schválený do konca augusta.  

Martin Rybár – musia sa vyšpecifikovať presné požiadavky, aj na počet aj čo do kvality, bude 

sa vychádzať z existujúcej štúdie  
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Ing. Vladimír Bulej, PhD. – informoval o výjazde do Valaskej Dubovej, majú LED osvetlenie 

Bc. Ján Adamovský – v akom rozsahu je osvetlenie v tejto obci 

Martin Rybár – v celej obci majú izolované vedenie, ak by sa to robilo u nás tak je to v dĺžke 

asi 12 km 

Ing. Eva Bencová – potrebné schváliť aj paušálne poplatky za znečisťovanie ovzdušia v obci 

Ing. Eva Bencová – informovala o ponuke p. Martinčeka na odpredaj turistickej ubytovne obci 

/možnosť prevádzkovať túto budovu ako ubytovňu pre študentov/, informovala o požiadavke 

presunúť ihrisko z dvora evanjelickej fary do ZŠ, zabezpečiť pomenovanie novej ulice 

v Kameňoch, informovala o možnosti financovania vybudovania novej komunikácie v tejto 

lokalite do šírky 6 m /obec by financovala ulicu v šírke 3,5 m/  v dĺžke asi 300 m v cene asi 14 

600,- €.  

Informovala o ponuke Fy. DARF zmonitorovať stav komunikácií v obci. 

Starosta odpovedal, že ponuka existuje, ale je to v sume asi 10 000,- €, je to nereálne, celková 

cena je vysoká.  

Mgr. Ďaďová požiadala o odvolanie Mgr. Aleny Matulovej aj z Redakčnej rady Nových 

Sučianskych zvestí.  

 

Hlasovanie – za odvolanie členky redakčnej rady Nových Sučianskych zvestí Mgr. Alenu 

Matulovú 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

Hlasovanie –  za volí pani Danušu Pročkovú za členku redakčnej rady Nových 

Sučianskych zvestí 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  

 

 

Hlasovanie – za schválenie výšky paušálneho poplatku za znečisťovanie ovzdušia na rok 

2016 pre prevádzkovateľov malých zdrojov znečistenia ovzdušia (MZZO) podľa tabuľky: 

 

 

Prevádzkovateľ MZZO Druh MZZO Paušálna suma poplatku 

Turčianska drevárska 

spol.,s.r.o., ul. Vrútocká 

256/3 Sučany 

Odsávanie od 

drevoobrábacích strojov 

3,30 € 

 

Peter Chreno, A. Mamateja 

2/10, 036 01 Martin, 

Pracovisko občastného 

nanášania farieb 

3,30 € 
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prevádzka ul. Mierová 26, 

038 52 Sučany 

EBA, s.r. o., Rusovská cesta 

1, 851 01 Bratislava, 

prevádzka Sučany EBA, s.r.o. 

Biodegradačná plocha 150 € 

KORADOOR, s.r.o., ul. 

Vrútocká 256, 038 52 Sučany 

Odsávanie od 

drevoobrábacích strojov 

3,30 € 

 

ÚVTOS, ul. Družstevná 

1611/2, 038 52 Sučany 

Pracovisko občastného 

nanášania farieb 

3,30 € 

Tanker, s.r.o., Hlavné 

námestie 45, 060 01 

Kežmarok, prevádzka 

čerpacia stanica PHM, ul. 

Kalinčiakova 1821, 038 52 

Sučany 

Znečisťujúce látky zo 

skladovania nafty a benzínu 

6,60 € 

 

 

 

17. Rôzne 

 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH. -  pripomenula, že ak má pracovník dve PN-ky, len v tom prípade 

môže čerpať nemocenskú od dvoch zamestnávateľov, informovala o požiadavke z ul. 

Stromovej o zrušenie stĺpu verejného osvetlenia 

Martin Rybár – preveria s p. Slobodníkom  

Mgr. Lenka Orelová – mala preveriť p. Baculu - pracovník VPP- zmluva od 1.6.2015 – 

zabezpečuje službu na hasičskej stanici 3+1 a preto je vždy v službe jeden zamestnanec obce 

a jeden DHZO 

Ing. Eva Bencová – z akého dôvodu sú v organizačnej štruktúre dvaja pracovníci na evidenciu 

pracovníkov VPP, toto všetko by vyriešil obecný podnik 

p. Slobodník – všetci pracovníci na VPP si robia dochádzku na hasičskej stanici, sú na plný 

pracovný úväzok 

Starosta – obecný podnik toto nerieši, pretože nie je možné zohnať rozumného človeka na 

túto prácu 

Ing. Ján Jamriška – navrhol osloviť p. Berníka na túto prácu 

p. Slobodník – obecný hasiči robia veľmi veľa práce v obci, aj keď nie je  obecný podnik 

Mgr. Lenka Orelová – navrhla z príležitosti Dňa zeme  vysadiť stromy spolu s poslancami, len 

je potrebné vybrať lokalitu 

Starosta informoval o činnosti bezplatnej právnej poradne.  

 

Hlasovanie - za berie na vedomie správu o činnosti bezplatnej právnej poradne v obci v 

roku 2015 

 

Za : 11 / Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník,  

Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  0  
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Mgr. Eva Belicová – informovala o prebiehajúcich  súdnych sporoch za obec s firmou 

Sagacita, najbližšie pojednávanie bude 5.5.2016, vypočutí budú všetci bývalí poslanci, je 

potrebné sa zúčastniť, ešte prebiehajú spory so  subdodávateľmi.  

Ing. Eva Bencová – požiadavka na zmenu znenia zápisníc za zasadnutia OcU 

 

23. Interpelácie 

Interpelácie neboli 

 

8. Záver  

 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie  OZ ukončil. 

 

Daniela Ligačová 

zapisovateľka         

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 

 

                                       ..........................................                     ............................................. 

                                                Ing. Ján Jamriška                           Mgr. Veronika Ďaďová 

 

 

 

 

 

  ..........................................                                                   ............................................ 

    Mgr. Vladimír Olbert                                            Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                              starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prezenčná listina 
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 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 18. 4. 2016 v RKD Sučany  

 

Poslanci:   

 

1. Ing. Peter Belica 

2. Mgr. Veronika Ďaďová                         

3. Martin Rybár   

4. Ing. Eva Bencová  - príchod 15,25 hod.  

5. JUDr., Mgr. Peter Belica – príchod 17,00 hod.  

6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH – príchod 15,40 hod.  

7. Mgr. Róbert Kováč – príchod 15,20 hod. 

8. Jaroslav Makovník   

9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

10. Ing. Ján Jamriška     

11.  Bc. Ján Adamovský  

 


